



Minzhe Hu

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Data protection
- Technology, media and telecoms
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

With expertise in cybersecurity and data compliance, Mr. Hu has abundant experience in representing companies in their data-related legal matters during their daily operations and overseas or domestic listings and transactions.

Mr. Hu focuses on data compliance issues relating to Internet platforms, autonomous driving, intelligent transportation, and other fields. He also specializes in providing legal services related to cybersecurity reviews, data export security assessments, and the provision of data provision for overseas litigation and investigations.

EDUCATION

Mr. Hu graduated from Peking University with an LL.M. degree in 2020, where he also obtained his LL.B. and Bachelor of Economics degrees in 2018. He was also an exchange student at both Waseda University and the University of Sydney.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

PUBLICATIONS

Cybersecurity and data compliance:

1. Brief Comments on the Personal Information Protection Law
2. Embracing a New Era of Data Security Governance - Brief Comments on the Data Security Law
3. Preliminary Analysis of the Measures for Cybersecurity Review
4. A Brief Look at China Draft SCC for Personal Information Export
5. Specifications for Certification of Personal Information Export
6. Key Development of the New Personal Information Security Specification (2020)
7. Brief Comments on Draft Information security technology — Requirements for classification and grading of network data
8. The EU published a new draft of Artificial Intelligence Act

Technology export and import control:

1. Suspended Sword of Damocles: Provisions on the Unreliable Entity List Promulgated
2. Brief Analysis of China's Technology Export Management System—from the Perspective of Revising the Catalogue of Technologies Subject to Export Bans and Restrictions

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



胡敏喆

上海

业务领域

- 数据保护
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 一般公司事务

工作经历

胡敏喆律师的主要执业领域为网络安全与数据合规，曾协助多家公司处理日常经营中的数据合规问题，在多项境内外上市项目或者融资交易项目中提供数据合规方面的法律服务。

胡敏喆律师专注于互联网平台、智能网联汽车、智能出行等行业的数据合规问题，擅于处理与网络安全审查、数据出境安全评估、境外诉讼及调查中的数据提供等相关的专项法律服务。

教育背景

胡敏喆律师毕业于北京大学，先后获得法学硕士学位、法学学士学位以及经济学学士学位。在此期间，胡敏喆律师曾赴日本早稻田大学、澳大利亚悉尼大学进行交流学习。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

最近出版物

网络安全及数据合规：

1. 聚光灯下的新篇章 — 简评《个人信息保护法》
2. 开启数据安全治理新篇章 — 简评《数据安全法》
3. 快评新《网络安全审查办法》
4. 速览《个人信息出境标准合同规定（征求意见稿）》及个人信息出境标准合同
5. 《网络安全标准 — 个人信息跨境处理活动认证技术规范（征求意见稿）》简评
6. 2020版《个人信息安全规范》重点解析
7. 《信息安全技术 网络数据分类分级要求》（征求意见稿）要点解读
8. 欧盟发布人工智能新规草案

技术进出口管制：

1. 悬起的达摩克利斯之剑：《不可靠实体清单规定》落地
2. 浅析我国的技术出口管理制度 — 从《中国禁止出口限制出口技术目录》说起

工作语言

中文、英文